Animal sound setting guidelines

[bookmark: _GoBack]English:
1. Insert the TF card in the camera, then turn it on and enter the menu in TEST mode to format the TF card;
2. Connect the camera to the computer and copy the audio source file in MP3 format (the file name can only be in English) to the MP3 file directory in the TF card in the camera;
3. Boot into the menu, set the time & date;
4. Press the OK shortcut key or enter the MP3 setting item in the menu to enter the MP3 timing playback setting. The CCP can set 8 groups of timings, and set the start and end time of each group (it is recommended that the playback time of a single group is not too long, because The power consumption is high during playback). After the time is set, directly press the OK button to set the audio source. Select the audio source to try it out.
5. After completing the setting, turn the camera switch to ON mode. When the time reaches the set time for MP3 to start playing, the camera will automatically start to play the set audio source (animal calls or songs). During playback, if any When the animal reaches the PIR sensing area, the camera stops playing and shoots immediately. After the shooting is completed, it continues to play. When the time reaches the set MP3 end playing time, the camera ends playing and enters the normal hunting mode.
Note: Turn on the MP3 setting, the system will turn off the "monitoring period and timed photo" function, this function can only choose one of the two.

中文：
1. 相机插上TF卡，然后开机在TEST模式进入菜单，格式化TF卡；
2. 相机连电脑，将MP3格式的音源文件（文件名称只能是英文的），拷到相机中TF卡内的MP3文件目录下；
3. 开机进入菜单，设定时间&日期；
4. 按OK快捷键或进菜单内MP3设置项进入MP3定时播放设定，设定中共可设8组定时，设定每组的播放开始和结束时间（建议单组播放时间不要太长，因播放时功耗较大），时间设定好后，直接按OK键设定音源，选中音源可以试播。
5. 完成设定，将相机开关拨到ON模式，待时间到达所设定MP3开启播放的时间，相机会自动开启播放所设定的音源（动物叫声或歌曲），播放过程中，如有动物到达PIR感应区，相机停止播放立即拍摄，拍摄完成后继续播放，待时间到达所设定MP3结束播放的时间，相机结束播放，进入正常的打猎模式。

提示：
   开启MP3设定，系统会关闭“监控时段和定时拍照”功能， 此功能只能二选一。




           
